
 

 

                        Ljubljana,  11. 12. 2024 
 

ZAPISNIK 
 
15. redne seje upravnega odbora Badmintonske zveze Slovenije (UO BZS), ki je bila v sredo 11. 
12. 2024 v sejni dvorani športnega centra Dolgi most, Dolgi most 6a, 1000 Ljubljana od 18:30 
do 20:30 ure. 
 
Prisotni:  Dejan Bajuk, Maja Pohar Perme, Matic Ivančič, Patrik Riboli, Rok Trampuž 

in Ivan Koncut 
Odsotni:  Gašper Krivec 
Ostali prisotni:  Matevž Šrekl 
 

Predlagam naslednji dnevni red: 

1. Pregled realizacije sklepov predhodne seje in korespondenčnih sej (D. Bajuk) 

2. Realizacija finančnega plana in realizacija projektov v letu 2024 (D. Bajuk, M. Šrekl) 

3. Finančni načrt za 2025 (M. Šrekl) 

4. Organizacija Mastersa 2025 (vsi) 

5. Predlog organizacije Evropskih prvenstev v letu 2026 (M. Šrekl) 

6. Razno 
 
Na podlagi predlaganega dnevnega reda in diskusije so bili sprejeti naslednji sklepi: 
 

1. Pregled realizacije sklepov predhodne seje in korespondenčnih sej (D. Bajuk) 

D. Bajuk je predstavil sklepe pretekle seje.  Maje Kersnik in Denisa Peshekhonov sta pripravila 
plana za leto 2025, ki ga bodo obravnavali s koordinatorjem trenerjev in nato posredovali na 
OVŠ. Člani so izpostavili še GDPR izjave, ki jih je potrebno pregledati in po potrebi prenoviti. 
Turnirja po sistemu 'švicarska lestev' še ni bilo, je pa potrebno pripraviti navodila za igranje po 
tem sistemu. Člani so se pogovarjali še o izvedbi turnirja Masters in določili datum.  
 
Sklep št. 1: 
UO je potrdil zapisnik pretekle seje. 
 
Sklep št. 2.: 
UO je naložil M. Šreklu, da preveri GDPR prijavnice in jih po potrebi popravi in uskladi z 
zakonom.  
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Sklep št. 3: 
UO je naložil J. Kuprivcu, da do naslednje seje pripravi navodila za organizacijo turnirja po 
sistemu 'švicarska lestev'. 
 
Sklep št. 4: 
UO je sprejel, da bo turnir Masters organiziran v Lendavi 1. 6. 2025, BZS za turnir pokrije 
nagradni sklad v višini 5.000,00 EUR, stroške sodnikov, ter prispeva žogice za celoten turnir. 
Klub organizator pa se obveže, da v primeru če za turnir pridobi sponzorska sredstva določen 
procent vrne BZS. 
 

2. Realizacija finančnega plana in realizacija projektov v letu 2024 (D. Bajuk, M. Šrekl) 

Predsednik je povedal kakšno je finančno stanje, na Fundacijo se bodo še posredovala poročila 
za projekte glede parabadmintona, Slovenija igra badminton, ter projekta prenove 
elektronskega sistema. Predsednik je še povedal, da z 1. 1. 2025 BZS prehaja na nov 
računovodski servis, Unija.  

 

3. Finančni načrt za 2025 (M. Šrekl) 

M. Šrekl je predstavil finančni načrt za leto 2025.  

 

Sklep št. 5: 

UO je potrdil finančni načrt za leto 2025. 

 

4. Organizacija Mastersa 2025 (vsi) 

Obravnavano pri točki št. 1. 

 

5. Predlog organizacije Evropskih prvenstev v letu 2026 (M. Šrekl) 

M. Šrekl je predstavil predlog organizacije Evropskega mladinskega prvenstva in Evropskega 
prvenstva U15 v letu 2026. Člani UO so imeli razpravo glede organizacije teh turnirjev. 

 

Sklep št. 6: 

UO so sklenili, da se pripravi anketa za klube o njihovem mnenju glede organizacije turnirjev v 
letu 2026 in pripravljenosti sodelovanja.  
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6. Razno 
6.1. Disciplinski ukrep zoper Maksa Iana Mattiasa 
Člani UO so se seznanili z ukrepom, ki ga je izrekla disciplinska komisija zoper Maksa Iana 
Mattiasa. Disciplinska komisija je izrekla ukrep prepovedi igranja na vseh turnirjih za 
obdobje 6 mesecev, ki se izteče 19. 1. 2025. 
 

 
6.2. Predlog disciplinske komisije glede plačila 
Člani UO so glede na pobudo predsednika disciplinske komisije Žiga Frassa razpravljali o 
možnosti plačevanja sejnin za člane komisij. Člani so predlagali, da se trenutno še ne določi 
sejnin in se bo o tem odločalo v prihodnjem letu.  
 
6.3. Članstvo novih klubov 
M. Ivančič je povedal, da se je od zadnje seje včlanil en nov klub in sicer Badmintonsko 
rekreativni klub Izola – Brki. 

 
Naslednje seja bo v sredo 15. 1. 2025. 
 
Zapisal:             
Matevž Šrekl 

    Dejan Bajuk,   
                               predsednik BZS  


